

ALESTORM
Voyage of the Dead Marauder
Release Date: 22.03.2024

ALESTORM return to the seven seas with new Pirate Metal anthems!

Infamous metal pirates ALESTORM return with another batch of mischief on their new EP, entitled *Voyage of the Dead Marauder*, out March 22, 2023 via Napalm Records. The EP arrives as the successor to their epic seventh studio album, *Seventh Run of a Seventh Rum*, which peaked at #7 on the German Album charts and #5 on both the US Current Hard Music and Top New Artist Albums charts. Once more, ALESTORM collaborated with producer Lasse Lammert (LSD-Studios), who produced, recorded, mixed and mastered the new EP and is known for his work with fellow genre greats Gloryhammer and Wind Rose.

The EP breaks loose with the epic title track “Voyage of the Dead Marauder” - an accelerating anthem featuring an appearance from returning guest favorite Patty Gurdy, giving the track some extra spice with a hurdy-gurdy performance and captivating vocals. The crew sails forth with “Uzbekistan”, delivering a classic ALESTORM track in trademark pirate metal style, breaking into an intense middle passage before unleashing a wild, synth-laden pirate party breakdown full of intense screams. “The Last Saskatchewan Pirate” will transform any gathering into a packed pirate pub with its jolly flute melody, conveying a freeing, energetic mood, before “Sea Shanty 2” uplifts with an instrumental interlude. But don't fret - listeners who clamor for the band's most raucous anthems will have their needs met, as closing track “Cock” fully balances out the EP's more serious tracks with its delightfully foul lyrics. Get on board, landlubbers, and embark with your favorite pirate crew on this seaworthy adventure!

ALESTORM stechen mit neuen Piraten Metal Hymnen in See!

Die berüchtigten Metal Piraten von ALESTORM sind zu neuen Schandtaten bereit und veröffentlichen ihre neuen EP *Voyage of the Dead Marauder* am 22. März 2023 über Napalm Records. Die EP ist der Nachfolger ihres siebten Studioalbum *Seventh Run of a Seventh Rum*, das ausgerechnet auf #7 der deutschen Albumcharts landete. Einmal mehr arbeiteten ALESTORM mit dem Produzenten Lasse Lammert (LSD-Studios) zusammen, der die EP nicht nur produzierte, sondern auch für Recording, Mixing und Mastering zuständig war und für seine Arbeit mit Genregrößen wie Gloryhammer und Wind Rose bekannt ist.

Die EP startet mit dem epischen Titeltrack „Voyage of the Dead Marauder“ - einer packenden Hymne mit einem Auftritt des allzeit beliebten Gastes Patty Gurdy, die dem Track mit ihrer Drehleier und ihrem fesselnden Gesang einen besonderen Kick verleiht. Die Crew segelt weiter und liefert mit „Uzbekistan“ einen klassischen Piraten Metal ALESTORM-Track, der eine wilde, synthie-geladene Party-Passage mit intensiven Screams entfesselt. „The Last Saskatchewan Pirate“ verwandelt mit seiner fröhlichen Flötenmelodie jede gesellige Runde in einen randvollen Piratenpub, bevor „Sea Shanty 2“ als instrumentales Zwischenspiel eine Verschnaufpause bietet. Aber keine Sorge – Fans, die sich nach den ausgelassenen Partyhymnen der Band

sehen, werden nicht enttäuscht, da der Abschlusstrack „Cock“ mit seinem derben Text das Niveau in gewohnte Gefilde einpendelt. Also kommt an Bord, ihr Landratten, und begeben euch mit eurer Lieblingspiratencrew auf dieses feuchtfröhliche Abenteuer!

